

00000000-000000-00000000-0000-000000

0000000 000

Product Description

000000000 00000000 000	00000000
000	263 0000
0000	00000000 0000
000000	000000 000
000	5000 0000 00000000 0000
000000	000000 Gravnre (000000 8 000 000 00)
000000	00 0000000 00000000000 000 000000 00000 000000 0000 0 00000000 00000 000000))
00000	000000 0000
00000	000000 0000
000000	000000 0000
000000) 00000 0000)	1-3 00000
00000	15-20 000000

000000-0000000-000000-0000000-00000

0000000 000

Product Display

OPEN HERE



PULL GENTLY

Herbal Smoking Benefits

- Herbal smoking is pleasurable, healthier and much better than Tobacco smoking.
- Cut off the hazards of Tobacco Risks and Helpful in quit tobacco smoking.
- Herbal Smoke is 100% FREE from Tobacco, Nicotine and other harmful chemicals.
- Better healthier substitute of tobacco and best alternate of Tobacco smoking.
- Smoking Mixture is prepared from legal, potent, Energetic, Antiseptic and Antibacterial Herbs.
- Real rejuvenator and Helps body's defense mechanism to fight against diseases.
- A throat cleaner, thus enhances sonority in a singer's voice .
- No Oral bad breath/smell, No Tooth stains and Decay.
- No bad smell from Body like tobacco smokers, Not harmful for passive smokers
- Herbal smoking mixture is without paper - hence avoid Carbon Monoxides of cigarette paper.
- Cost effective more than that it is Health cost effective

"Think-RICH - Smoke Rich"





OPEN HERE ▲ PULL CENTER

Herbal Smoking Benefits

- Herbal smoking is pleasurable, healthier and much better than tobacco smoking.
- Cut off the hazards of tobacco risks and harmful to quit tobacco smoking.
- Herbal Smoke is 100% FREE from Tobacco, Nicotine and other harmful chemicals.
- Better healthier substitute of tobacco and best alternative of tobacco smoking.
- Smoking Mixture is prepared from legal, potent, Energizing, Aromatic and Medicinal Herbs.
- Real rejuvenator and helps body's defense mechanism to fight against diseases.
- A throat cleanser, thus enhances serenity in a singer's voice.
- No Oral bad breath/burnt. No Teeth stains and Decay.
- No bad smell from Body like tobacco smokers, Not harmful for passive smokers.
- Herbal smoking mixture is without paper - hence avoid Carbon Monoxide of cigarette paper.
- Cost effective more than that it is health cost effective.

"Think-RICH - Smoker Rich"





□□□□□□ □□□□□□□□

Company Information



Company profile

本公司 **Shenzhen Panxin Industry Co., Ltd.** 創始於 1999 年，專注於
 包裝材料的研究與開發。經過二十多年的發展，公司已成為國內領先的
 包裝材料生產商之一。2000 年，公司正式註冊為股份有限公司，並
 開始在國內外市場推廣。公司擁有先進的生產設備和技術，產品
 質量優良，價格合理，深受客戶的信賴。公司致力於為客戶提供
 優質的包裝材料，並不斷研發新產品，以滿足市場的需求。

公司主要生產各種規格、品種的 **CPE** 材料，廣泛應用於
 包裝、建築、交通、農業等領域。公司擁有完善的质量管理体系，
 確保產品質量符合國際標準。公司還提供專業的技術支持和
 服務，為客戶提供一站式的解決方案。公司信譽昭著，產品銷
 路廣泛，已成為行業的佼佼者。

公司秉承“誠信、專業、服務”的宗旨，不斷提升產品質
 量，擴大市場份額。公司還積極參與社會公益活動，為社會
 做出貢獻。公司歡迎各界人士垂詢和訂購。公司地址：
Shenzhen Panxin Industry Co., Ltd. 地址：廣東省深圳市
 龍崗區。公司電話：0755-12345678。公司傳真：0755-87654321。
 公司網址：www.panxin.com.cn

公司產品種類繁多，歡迎垂詢！公司還提供各種規格、品種的
 包裝材料，歡迎垂詢和訂購。公司地址：廣東省深圳市龍崗區。
 公司電話：0755-12345678。公司傳真：0755-87654321。
 公司網址：www.panxin.com.cn

Production Line



Raw material



Print moulds



Printing



Laminating



Drying room



Slitting



Cutting



Packaging

